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P r o t o k ó ł   Nr   BRM.0002.4.2020 

XXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 31 marca 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto 31 marca 2020 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 15:58 tego samego dnia. 

 

 

Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Grzegorz Kłoczko  

 

Protokołowała   Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych 

uczestniczących na sali i on-line w dzisiejszej sesji, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, 

Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radnych dołączył do sesji podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 
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15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że w dniu 30 marca 2020 r. wpłynął wniosek Burmistrza Olecka o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym był zobowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Ze względu na stan 

epidemii sesję zwołał z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (tzw. 

zdalny tryb obradowania).  

Odczytał wniosek – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029, 

b) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady, w tym przypadku wymagana jest także zgoda 

wnioskodawcy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Wiceprzewodniczący Rady – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radca prawy – Łukasz Oniśko, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 7b – Projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy Burmistrz wyraża zgodę na zmianę porządku obrad sesji. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

jako wnioskodawca sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej nie wyraził zgody na zmianę 

porządku obrad.  

 

Innych uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

wystąpił w następujących sprawach: 

 poprosił o informację, czy urząd przygotował tzw. tarczę antykryzysową  

dla mieszkańców naszej gminy, którzy stracili pracę lub nie pracują w związku  

z przestojami zakładów pracy, nie otrzymują wynagrodzenia, a co za tym idzie, nie 

mają środków do życia. 

Chciałby się również dowiedzieć, w jaki sposób planuje się pomóc przedsiębiorcom, 

którzy musieli zaprzestać prowadzenia działalności gospodarczej w związku  

z rozporządzeniami rządu? Uważa, że w związku z tym, iż nie osiągają oni dochodów 

urząd powinien odstąpić od pobierania od nich podatku od nieruchomości, na razie  

za II kwartał tego roku. Nowa ustawa antykryzysowa, nad którą obecnie pracuje Senat 

RP daje możliwość radzie gminy przygotowanie i głosowanie uchwały o zwolnieniu 

przedsiębiorców, którzy nie mogą prowadzić swojej działalności,  

np. hotele, zakłady fryzjerskie, kosmetyczne, siłownie i wiele innych z zapłaty 

podatku od nieruchomości za II kwartał 2020 roku. 

Dlatego wnioskuje, aby na najbliższą sesję RM w Olecku przygotować taki projekt 

uchwały i aby znalazł się on w programie sesji; 

 jak wiadomo wszystkie szkoły są zamknięte, a nauczanie odbywa się zdalnie. Taka 

sytuacja spowodowała to, że wielu uczniów utraciło możliwość skorzystania często  

z jedynego ciepłego posiłku w ciągu dnia, jakim był obiad w szkole.  

Wnioskuje, aby MOPS w Olecku zmonitorował sytuację zwłaszcza tych dzieci, dla 

których to miasto opłacało obiady w szkołach, czy dzieci te mają zapewniony  

w domu przynajmniej jeden ciepły posiłek w ciągu dnia; 

 prosi Urząd Pracy w Olecku o empatię, pomoc i umożliwienie wypełniania                    

wniosków on-line w znalezieniu nowego zatrudnienia osobom, które utraciły pracę  

w związku z epidemią koronawirusa. 

Serdecznie pozdrowił wszystkie osoby szyjące maseczki. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

przyłączyła się do pozdrowień osobom szyjącym maseczki. 

Wystąpiła w następujących sprawach: 

 zwróciła uwagę, iż na sesji 28 lutego br. zgłosiła zapytanie, na jakim etapie jest 

realizacja zadania rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku, co jest zrobione,  

za ile, jakie są plany i za jaką kwotę. Prosi o udzielenie szczegółowej odpowiedzi  

na piśmie. Chce również wiedzieć, jak została wykorzystana na ten cel kwota budżetu 

obywatelskiego; 

 zapytała, jaką decyzję podjął Burmistrz, odnośnie dodatku specjalnego Skarbnikowi 

Gminy w kwocie 950,00 zł. Prosi o udzielenie odpowiedzi na piśmie; 
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 zapytała, czy prawdą jest, iż mama Zastępcy Burmistrza jest zatrudniona w Urzędzie 

Miejskim w Olecku. Jeśli to prawda, to na podstawie jakiej umowy. Prosi o udzielenie 

odpowiedzi na piśmie; 

 zgłosiła interpelację w sprawie kłamstw wypowiadanych przez Burmistrza Olecka  

na sesjach Rady Miejskiej w Olecku oraz publiczne obrażanie radnego Janiny 

Anuszkiewicz – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

stwierdził, iż popiera wnioski radnego Jarosława Bagieńskiego. 

Poinformował, iż do mieszkańców Osiedla Lesk dotarła informacja o zamiarze zamontowania 

progu zwalniającego na drodze dojazdowej do osiedla. Duża część mieszkańców jest przeciw 

temu rozwiązaniu, uzasadniając to tym, że na terenie poza osiedlem nie jest potrzebne 

zamontowanie progu. Montaż progu na osiedlu, np. przy sklepie byłby bardziej zasadny.   

 

Radny Alicja Stefanowska 

zgłosiła następujące zapytania: 

 oznajmiła, iż w związku z zaistniałą sytuacją, grupa radnych złożyła wniosek  

do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku o utworzenie grupy wsparcia 

dla osób starszych i samotnych. Chce wiedzieć, czy podjęto jakieś kroki w tym 

kierunku; 

 jako radna otrzymała kilka telefonów z zapytaniem, czy zamiar Burmistrza 

wnioskowania o przesunięcie terminu wyborów był też decyzją Rady Miejskiej, czy 

było to z nią konsultowane, czy jest to suwerenna decyzja Burmistrza. Zdjęcie  

w gazecie sugeruje, iż decyzja została podjęta po konsultacjach, a tak nie jest. Prosiła, 

by Burmistrz sam odpowiedział na to pytanie mieszkańców. 

 

Radny Grzegorz Wróblewski 

zapytał, czy aktualne są zapisy dotyczące czasu wystąpienia radnych, gdyż sesja jest zbędnie 

przedłużana. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odniósł się do wypowiedzi radnego. 

 

Radny Alicja Nowik 

zapytała, czy jest możliwość przekazania przez gminę wsparcia dla służb medycznych, 

pielęgniarek środowiskowych w postaci materiałów jednorazowych lub środków 

finansowych. Czy jest planowane jakiekolwiek działanie w tym kierunku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż jutro rozpoczyna się realizacja programu „Zdalna Polska”, skąd będzie 

można pozyskać środki na zakup komputerów przenośnych dla uczniów. 

Odniósł się do zapytania radnego Alicji Stefanowskiej. 

Zaapelował, jeśli będzie to konieczne, aby zorganizować grupę wolontariuszy do wsparcia 

seniorów, poprzez np. robienie zakupów. Potrzebny będzie koordynator takich działań 

posiadający przydzielony numer telefonu i rozdysponowujący zadania wśród wolontariuszy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła następujące zapytania: 

 czy w okresie epidemii gmina może udzielić pomocy mieszkańcom poprzez zakup 

maseczek, płynu dezynfekującego, czy wprowadzenie zwolnień od opłat dla 

przedsiębiorców albo pomoc służbom, tj. policja, straż, służby medyczne; 

 jak postępują prace nad naprawą dróg szutrowych na terenach wiejskich. 
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Radny Anna Kaczor 

biorąc pod uwagę stan epidemii wywołany koronawirusem, poddała pod rozwagę, aby środki 

finansowe zabezpieczone na imprezy kulturalne podczas wakacji przeznaczyć na inne cele, 

np. dla szpitala lub szkół. Jest wiele potrzeb.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Janina Anuszkiewicz (w trybie ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 

 

Innych oświadczeń, ani wystąpień nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż przed sesją nie było zgłoszeń o zabranie głosu w tym punkcie, ponadto 

podczas zdalnej sesji jest trudność w zakresie identyfikacji osoby zabierającej głos. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Do punktu 4 – Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż nie ma możliwości zrealizowania powyższego punktu, gdyż przez system sSesja 

mogą zgłosić się do dyskusji tylko radni. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020-2029. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do dalszego 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 8,  

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (8) 

Jarosław Bagieński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029.  

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.20.2020 

w załączeniu 

 

 

b) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Poinformował, iż wcześniej zapytania można było zgłaszać na piśmie. Otrzymał pocztą 

elektroniczną zapytania od radnego Mariusza Miłuna – odczytał ich treść: 
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„Uwagi do projektu uchwały budżetowej na sesję 31 marca 2020: 

1. W budżecie gminy w planie inwestycyjnym na zadaniu „Budowa drogi gminnej 

Dąbrowskie” plan wynosi 2.277.304,00 zł. Na zadaniu jest już rozstrzygnięty przetarg 

– roboty budowlane to 1.420.297,17 zł, a nadzór inwestorski – 7.900,00 zł. Razem 

około 1.430.000,00 zł. Pozostają więc wolne środki na tym zadaniu – około 

847.000,00 zł.  

 Po pierwsze chciałbym, aby Pan Burmistrz przedstawił radnym  

i mieszkańcom, ile ostatecznie pozyskano na tę drogę środków zewnętrznych? 

 Po drugie, skoro pozostają na tym zadaniu w planie wolne środki, to chciałbym 

złożyć wniosek, aby część z tych środków (100 000,00 zł) przeznaczyć  

na pomoc naszemu szpitalowi w związku z epidemią koronawirusa. 

 

2. W uzasadnieniu uchwały czytamy: „W dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej – zwiększa się plan dochodów o kwotę 3.384,00 zł w związku  

ze zwiększeniem dofinansowania ze środków samorządu powiatowego na Warsztaty 

Terapii Zajęciowej w Olecku. 

Po pierwsze – należy poprawić „Warsztatu” a nie „Warsztatów”.  

Po drugie – w uchwalonym budżecie Gminy Olecko na 2020 rok plan dochodów wynosi 

87.710,00 zł – jest to dotacja z Powiatu Oleckiego. Wydatki również wynoszą 87.710,00 zł,  

a więc źródłem finansowania wydatków są środki powiatowe. Przy uchwalaniu budżetu  

na 2020 rok nie zabezpieczono środków z Gminy Olecko na utrzymanie Warsztatu Terapii 

Zajęciowej. Podnosiłem ten temat na jednej z wcześniejszych sesji.  

W projekcie uchwały zmieniającej budżet na dzisiejszą sesję jest zwiększenie dochodów  

o 3.384,00 zł ze środków samorządu powiatowego, zaś zwiększenie planu wydatków  

o 91.094,00 zł a w opisie czytamy, że „z tytułu dofinansowania ze środków samorządu 

powiatowego”. Czy tutaj nie powinno być, że w części z powiatu (3.384,00 zł), a w kwocie 

87.710,00 zł ze środków gminy?   

 

3. Podobnie sytuacja wygląda, jeśli chodzi o stypendia dla uczniów. W uchwalonym 

budżecie na 2020 rok plan dochodów z dotacji budżetu państwa wynosi 239.500,00 zł.  

Po stronie wydatków było 100.000,00 zł, teraz zwiększa się o kolejne 100.000,00 zł  

i dalej brakuje 39.500,00 zł tylko z dotacji „państwowej”.  

Nie mówi się przy tej okazji o tym, że gmina nie dokłada ze „swoich” pieniążków ani 

złotówki, a powinna co najmniej 20%.  

Moje pytanie: na co zostały przeznaczone środki z budżetu państwa, które są przeznaczone  

na pomoc materialną dla uczniów o charakterze socjalnym, czyli stypendia? 

 

4. Dlaczego w dziale 750 – Administracja publiczna – zwiększa się plan wydatków  

o kwotę 211.682,68 zł raptem po 3 miesiącach funkcjonowania urzędu? Co się takiego 

stało, że trzeba „dołożyć” aż 200 tys. zł na tym paragrafie? Czy to jest ostatnie 

zwiększanie wydatków na tym paragrafie, czy planowane są kolejne?”. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił częściowej odpowiedzi na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wskazał, iż jeśli chodzi o zapotrzebowanie szpitala, należy najpierw rozeznać się, co jest 

rzeczywiście potrzebne. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła odpowiedzi na zapytania radnego. 
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Radny Janina Anuszkiewicz 

odnośnie § 7 uchwały z dnia 28 lutego 2020 r. oraz zmienianego § 5 ust. 1 zapytała, na jaki 

cel będzie zaciągnięty planowany deficyt budżetu w kwocie 5.426.784,26 zł. Oznajmiła,  

iż uzasadnienia do projektu uchwały powinny być bardziej szczegółowe. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała na zgłoszone zapytanie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos w sprawie inwestycji przewidzianych w budżecie gminy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz (w trybie ad vocem), 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zgłosił następujące zapytania: 

 odnośnie rozdz. 75023 § 4300 zapytał, czy w bieżącym roku zaciągnięto zobowiązania 

na tym paragrafie i jeśli tak, to jakie, 

 odnośnie dotacji z budżetu państwa na stypendia socjalne stwierdził, iż nie zgadza się 

ze zdaniem Skarbnika Gminy, gdyż jest to dotacja celowa, a kwota 239.500,00 zł nie 

może być przeznaczona na żadne inne cele niż pomoc materialną dla uczniów. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała na zapytania radnego.  

 

Radny Mariusz Miłun  

w trybie ad vocem zapytał, czy została podpisana umowa na obsługę prawną, która jest 

finansowana z rozdz. 75023 § 4300. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

ogłosił krótką przerwę. 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady i przypomniał o zachowaniu zasad ochrony danych osobowych. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała na zapytanie radnego.  

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

udzielił wyjaśnień dotyczących kwestii technicznych zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

doprecyzował zasady dotyczące budżetu gminy oraz wskazał na naprawienie błędu 

omawianym projektem uchwały, który wystąpił w lutym. 

Zwrócił się z prośbą, by zmiany w uchwale tego typu jak zapisy dotyczące deficytu budżetu 

gminy lub inne specyficzne zagadnienia były szczegółowo opisywane w uzasadnieniu  

do projektu uchwały.  

 

Innych uwag nie zgłaszano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do dalszego 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 8,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (8) 

Jarosław Bagieński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.21.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Olecku.  
 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


